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17. REDNA SEJA 
 
VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Anja Bunderla 
1. navezuje se na informacije župana glede tožbe, ki jo je občina izgubila. Zanima jo, koliko je občino to že 
stalo, koliko mora vrniti RTC in koliko je vseh stroškov v zvezi s pripravo koncesije do sedaj? Katere tožbe 
so še v teku v zvezi z RTC? 
 
ODGOVOR – ustni 
1. odgovori bodo podani pisno. 
 
ODGOVOR – pisni 
1. Povračilo stroškov postopka v zadevi I U 808/2021 je bilo v višini 347,85 €. Vseh stroškov v zvezi s 
pripravo koncesije do sedaj je bilo 7.351,89 €. Zaključeni nista dve tožbi RTC Zatrnik zoper Občino Gorje 
in sicer zoper sklep za neizločitev župana in za stroške postopka v okviru predhodnega postopka.  
 
 



VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Janez Kolenc 
1. pohvalil pripravljene tekaške proge. Vaščani Spodnjih Laz so imeli željo, da se proga naredi do njih. 
Proračunska sredstva so omejena. Prosil je, da se v Gorjanca objavi, da se proge urejajo v Gorjah in 
Hotunjah.  
 
ODGOVOR – ustni 
1. na območju, kjer so tekaške proge ni urejenih parkirnih mest, razen pri Gorjanskem domu. Proračunska 
sredstva so res omejena. Bo objavljeno v Gorjancu.  
 



VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Pavel Jakopič 
1. zajetje na Zabreznem naj se sanira. Če slučajno pride do onesnaženja glavnega vodnega vira, je prav, da 
imamo kakšno zalogo vode.  
 
ODGOVOR – ustni 
1. narejen je projekt in do določene točke je infrastruktura že zgrajena. Kar pa se tiče zalogovnika na 
Zabreznem, pa občini Bled in Radovljica nista pokazali volje, da bi se ta zalogovnik obnovil, zato tudi 
sofinancerski sporazum ni bil podpisan.  
 



VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Primož Pretnar 
1. kam se lahko prijavijo škode pri pluženju? 
2. prometna ureditev Poljšica; počakal bo na zapisnik in upa na kompromisno rešitev problema. Ima nekaj 
predlogov. 
3. v letu 2022 bo v Gorjah kar nekaj investicij. Z vsako tako investicijo pride ogromno problemov in izzivov. 
Apelira na vse svetnike in občinsko upravo, da v času investicij podajajo kvalitetne informacije. Da 
občinska uprava svetnike zalaga z njimi.  
 
ODGOVOR – ustni 
1. če pri pluženju nastane škoda, naj se oškodovanec obrne na Infrastrukturo Bled.  
3. potrebna bo strpnost. Svetnike je pozval, da naj na terenu situacijo mirijo in za prave informacije 
vprašajo občinsko upravo. Investicije se bodo pričele v čim krajšem času oz. takoj ko bo vreme dopuščalo.  



VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Zdenka Repe 
1. zanimalo jo je kje bodo obvestila o investicijah objavljena, v katerih občilih? 
 
ODGOVOR – ustni 
1. objavljeno bo na občinski spletni strani. Obveščalo se bo preko nenaslovljene pošte, po radiu Triglav in 
radio Gorenc.  

 
 


